



## 免診配藥安排

因應疫情最新發展，門診協作會為需要定期覆診的計劃病人實施免診配藥安排，有關安排即時生效直至另行通知。有需要的計劃病人請聯絡家庭醫生為您作出評估及跟進。如合適覆配藥物，請您或照顧者帶備病人的身份證明文件到家庭醫生診所取藥。相關收費與資助診症費用相同並扣減資助診症額。

如有查詢，請致電計劃熱線 2300 7300（選擇語言後，按“5”字直接與熱線專員對話）。

## Drug Refills Arrangement

In view of the latest development of COVID-19, GOPC PPP will implement Drug Refills arrangement for Programme patients who require regular follow up for their designated chronic diseases with immediate effect until further notice. For Programme patients wish to refill drug, please call your family doctor for eligibility review. Same quota deduction & co-payment apply for drug refill. Your carer can collect drugs for you. Please bring along with the patient's identification document.

For enquires, please call Programme hotline 2300 7300 (after selecting language, press “5” to speak directly with our hotline staff).